



## **PROTOKOLL 04/2018**

fört vid styrelsemöte i Vrigstad 2018-03-20

Närvarande	<b>Roger Engström</b> <b>Mats Bergman</b> <b>David Lindström</b> <b>Ann-Marie Nottemark</b> <b>Christer Landén</b> <b>Lina Leandersson</b>
Förhinder	Hanna Lilja
UG	Frida Lindström Daniel Nordenberg Louisa Johansson

- § 34 Mötets öppnande**
- § 35 Godkännande av dagordning**
- § 36 Föregående mötes protokoll**
- § 37 Ekonomiska rapporter**
- § 38 Övriga rapporter**
- § 39 Skrivelser**
- § 40 Åtgärdslistan**
- § 41 Årsmötet**
- § 42 Vision 2020**
- § 43 Övriga frågor**
- § 44 Nästa möte**
- § 45 Mötets avslutande**

### **§ 34 Mötets öppnande**

Mötets ordförande Roger hälsade närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat.

### **§ 35 Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes.

### **§ 36 Föregående mötes protokoll**

Föregående mötes protokoll godkändes och skrevs under.

### **§ 37 Ekonomiska rapporter**

Christer lämnade rapport.

### **§ 38 Övriga rapporter**

David har varit på Bilsport Rally-cups prisutdelning. Han var kursledare vid tekniska och tävlingsledningskursen, RY, i Vrigstad. David och Torbjörn Johansson har haft ett fysiskt möte med Roger Rooth, BSRC.

Roger har haft ett telefonmöte med UTBoR.

Övriga i styrelsen har inte haft något inplanerat.

### **§ 39 Skrivelser**

Christer redovisade inkomna skrivelser.

## **§ 40 Åtgärdslistan**

Har blivit genomgången.

## **§ 41 Årsmöte 2019**

Det har tillsatts en arbetsgrupp som kommer jobba med att utveckla, förbättra, förändra årsmötet till 2019. Arbetsgruppen består av Frida Lindström, Daniel Nordenberg, Louisa Johansson och Lina Leandersson.

## **§ 42 Vision 2020**

Vi fortsätter vårt arbete med visionen.

## **§ 43 Övriga frågor**

Ronny Olsson, Dragracing, adjungerar Josef Zetterberg, Huskvarna.

Licensuppklassning från Sebastian Idensjö, Nässjö.  
Godkändes.

Vi diskuterade sena avanmälningar till funktionärskurserna. Det kommer införas någon form av straffavgift vid sena eller helt uteblivna avanmälningar.

Adresslistan i pappersformat avskaffas.

Daniel Nordenberg representerar SmBF vid Smålandsidrottens och Parasport Smålands träff i Jönköping 5 maj.

Det diskuterades många viktiga punkter som kom upp vid Folkracens kurshelg. Bl.a hur arbetet gentemot FR-utskottet fungerar.

Vi ska försöka få till mer utbildning på klubbnivå.

David Lindström går in som ombud vid förbundsårsmötet istället för Mats Bergman som har förhinder den helgen.

Ungdomsgruppen delgav sina idéer för året. Och vi kom fram till gemensamt att det ska göras en arbetsplanering. Man kolla möjligheterna att samarbeta med andra distrikt. "Samla in" ungdomar för funktionärskurser.

Den sista avcheckningen inför Elmia är gjord, det kommer bli jättebra.

## **§ 44 Nästa möte.**

Är i Stockholm den 13 april.

## **§ 45 Mötets avslutande**

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet

Justeras

Lina Leandersson

Roger Engström